
                  PROTOKOLL ÅRSMÖTE SKÅNSKA GILLET I VÄXJÖ 2019 

Gillets 100 års jubileum hölls på Röstånga Gästgivargård i Skåne. 

Ordföranden      Ordföranden beräPar korRaPat om Gillets historia de gångna 100 åren. 
                              DäreTer förklarar ordföranden Gillets 100 ade årsmöte för öppnat med eP  
                              klubbslag. Ordföranden hälsar alla här församlade systrar och bröder 
                              hjärtligt välkomna och övergår genast Wll mötesförhandlingarna. 

Justering             Till aP justera dagens protokoll utses Ann-ChrisWn Gunnarsson och Bo  
                             Persson 

Ordföranden     Syster sekreterare! 
                             Läs upp din redogörelse över det trägna arbete som styrelsen nedlagt för 
                             Gillets bästa. 

Sekreteraren     läser upp verksamhetsberäPelsen. 

Ordföranden     Finns det någon av de här församlade systrarna och bröderna som vågar  
                             anmärka på de nyss upplästa verksamhetsberäPelsen. Då det så naturligtvis 
                             inte är fallet läggs verksamhetsberäPelsen Wll handlingarna. Så vänder jag  
                             mig Wll kassaförvaltaren. 
                             Broder kassaförvaltare! 
                             Hur har du förvaltat Skånska Gillets åt dig anförtrodda medel? 
                             Har du som en god och räPskaffens kassaförvaltare punktligt och  
                             Obönhörligen vägrat aP betala aP betala dessa skulder? Vad har du aP säga 
                             om saken? 

Kassa                  Gillets kassaböcker är i goP förvar hos mig. De små inkomsterna och de                    
förvaltaren        stora utgiTerna är samvetsgrant och ordentligt förda. Redogörelsen lades Wll 
                             handlingarna. 

Ordföranden     Stadgeenligt valda revisorer! 
                             Hur har ni funnit kassaförvaltarens med nit förda böcker? 
                             Stämmer kassan? Vad har ni skrivit om saken? 

Revisorerna       Närvarande revisor läser upp revisionsberäPelsen. Revisorerna föreslår 
                             aP styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 

Ordföranden     Beviljar mötet ansvarsfrihet för styrelsen? Jag finner aP så är fallet. 

                             Syster vice ordförande får jag påpeka aP enligt våra stadgar skall en  
                             Styrelse och revisorer väljas för det kommande året. 

Vice ord-            Gillets angelägenheter skall handhas av en styrelse bestående av 7  
 förande             ledamöter därav minst 2 kvinnliga samt 3 suppleanter varav minst 



                             1 kvinnlig. Ordförande och klubbmästare utses först, däreTer övriga 
                          ledamöter och suppleanter. 

Ordföranden   Valberedningen. Får jag be om förslag Wll ordförande.  
                           Till ordförande utsåg Elsa Jönsson     
                           Till klubbmästare Lennart Nilsson. 
                           Får jag be om förslag Wll övriga styrelseledamöter?  
                           Till vice ordförande utsågs Ann-ChrisWn Gunnarsson 
                           Till kassaförvaltare utsågs Lars Holmqvist 
                           Till sekreterare utsågs Jan Thoren. 
                           Till ceremonimästare utsågs Bo Persson 
                           Till vice ceremonimästare samt hemsides redaktör utsågs Kjell Olsson 
                           Till suppleanter utsågs Ulf Axelsson, Kent-Inge Henrixon 
                            Synnewi Olofsson, Lars Danielsson och Micael Glimsjö 
                            Till hemsidesägare utsågs Kent-Inge Henrixon 
                        
    
                           Får jag be om förslag Wll revisorer? 
                           Till revisorer utsågs Göran Thorvaldsson, SWg Svensson och Anita Svensson 

                           Får jag be om förslag Wll valberedning? 
                           Till valberedning utsågs BirgiPa Holmqvist(sammankallande) och 
                           Maj-Lis Danielsson 

Övriga frågor   Gillets Hemsida fungerar. 2020 års möte och gåsamiddag äger rum 
                           den 7 november. 

Avtackning       Avgående ordföranden tackade styrelsen för årets arbete och tackade gillet  
                           för aP han fåP förtroendet aP leda arbetet under 8 år. 

                            Vice ordföranden tackade avgående ordföranden Lars-Erik Carlsson 
                            för mångårigt och goP arbete för Gillet. 
Ordföranden    Innan Gillets förhandlingar avslutas vill jag uPrycka förhoppningen aP 
                            gåsen skall Eder väl smaka och aP den eTerföljande samvaron med musik- 
                            frågesport skall gå i glädjens tecken. 

                            Den nyvalda ordföranden avslutar mötet med eP klubbslag. 

Elsa Jönsson                                                   Lars-Erik Carlsson 
Sekreterare                                                      Ordförande 



Bo Persson                                                       Ann-ChrisWn Gunnarsson                                                         
Justerande                                                           Justerande 
                    
           
                    
       
               

                            
                             

                        


